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 REFERAT 
SKOLEBESTYRELSESMØDE 

 
DATA OM MØDET 

DATO: 16.04.24 

TID: Møde: 17.30-20.00 

STED: Kantinen 

 
MØDEDELTAGERE: 

 
Forældre 
Irene Sidsel Broby Eckert [formand] // Simon Poulsen [næstformand] // // Martin Bech [medl.] // Lotte Balslev 
Vest [medl.] // Julie Kappelgaard [sup.] // Mikkel Bojesen [sup.] // Jan Nikolai Kristensen [medl.] // Anna Rischel 
Preston [medl.] 
 
Elevråd: 
Nicolaj // Thomas  
 

Medarbejdere: 
Henrik Gregersen [medarb.] 
 

Ledelse: 
Andreas Hundebøll // Jeppe Bonde 
 

AFBUD: Rasmus Frimodt 

FRAVÆRENDE U. AFBUD: Peter Raasø [medl.] // Magnus 

MØDELEDER: Simon Poulsen 

REFERENT: Andreas Hundebøll 
 

PKT. DAGSORDEN REFERAT 
1 Indledning – evt. justering af 

dagsorden samt opfølgning fra 
sidste møde. 

[tages under spisningen] 

Simon rammesatte mødets indhold og referatet fra sidste møde blev godkendt.  

2 Orientering fra skolen mv. 
▪ Nye læringsmiljøer 
▪ Ny klassedannelse 
▪ Elevernes dag 

[tages under spisningen] 

Skolen orienterede om følgende: 
▪ Indretningen af læringsmiljøet i børnemiljøet – indvies ved elevernes dag 20. april 
▪ Aktuel omlagte uge, hvor 0.-5. kl. har OL-uge og i 6.-9.kl arbejdes der på tværs af årgangene 

under overskriften ”Fremtidens skole”. 

▪ Stillingsopslag til ny afdelingsleder til Minimiljøet er sendt ud i verden       Der afholdes samtale 

tirsdag d. 23.4. Simon repræsenterer SKB ved samtalen.  
▪ Barvagter ved elevernes dag blev tilpasset: 

09.00-10.00 >> Lotte & Martin 
10.00-11.00 >> Simon & Mikkel 

11.30-13.00 >> Simon/Mikkel & Irene 
12.00-13.00 >> Jan & Julie 

13.00-13.30 >> alle – de sidste sodavand langes over disken, og vi rydder op 
▪ Skolen fylder 60 år i august. Dette fejres lørdag d. 7. sep.  

3 Nyt fra elevrådet FFE har udarbejdet anbefalinger til både elever og forældre vedr. skærmbrug. Ift. elevdelen så har 
elevrådet besluttet at gennemføre en proces ude i alle klasser i løbet af foråret.  
 

Elevrådet spørger – ”Hvordan får vi denne del ud til alle forældre?”  
 
Anbefalinger fra SKB 
Gør det nærværende – godt det er elevrådet, der er afsender. Måske lave en film – ikke traditionel skriftlig 
kommunikation. Er det en god idé at inddrage forældrerådene? Kan det evt. komme i Furesø avis? Kan 
elevrådet evt. deltage på et forældremøde? 

4 Ordensreglerne – den sidste 
godkendelse. 
Tilrettelse af dokumentet 
”Rammerne for 
det gode frikvarter”. 
Dette punkt har været udskudt.  

Inputs fra gruppearbejdet 
Gr: 1:  

▪ Ingen forslag til ændringer 
▪ Bør sneregler tages ud af den samlede skrivelse, da det ”måske” bliver for specifikt for SKB? 

Gr. 2:  
▪ Kunne den grønne legeplads være både til BM og UM? 

Gr. 3: 
▪ Den store skolegård også tilladt for Mini.  
▪ Præcisere at den hvide legeplads er fra 4.-9. kl., så det afspejler skolens gårdvagtsfordeling 



De markerede inputs (m. FED) skrives ind i dokumentet mhp. godkendelse ved næste møde. AH sender 
justeringen ud til alle inden næste møde. 
 
Opmærksomhed >> Vigtigt at gårdvagtsfordelingen afspejler ordensreglerne og vice versa. JB tilpasser 
gårdvagtsfordelingen, så det afspejler reglerne.  

5 2024 –Tilbagemelding fra 
samrådsmøde 21. marts 

Simon orienterede. 
 
På mødet havde der dels været fokus på, hvordan skolerne arbejder med prøvehandlinger som en del af 
udviklingen af den fælles skole, dels de økonomiske udfordringer i kommunen nu og i de kommende 
budgetår. 

6 Budget 2024 – hvordan ser det 
ud? 

AH orienterede om skolens lønbudget og de afledte konsekvenser ifm. budgettilpasningen i det fælles 
skolevæsen.  
 
Dele af punktet var ”lukket”.  

7 Opfølgning & status på 
arbejdsgrupperne 
1. Trafik 
2. Praktik & samarbejde 

med erhvervslivet 
3. Forældrekorps 

1) Anna udarbejder en plan med start 1. skoledag 

2) Intet nyt er godt nyt       
3) De tre initiativer: 

- Årshjul m. årgangsspecifikke gøremål 
- Forældrekorps 
- Arbejdsdag >> Julie og AH mødes snarligt for at planlægge dette.!  

8 Gennemgang af aftaler og 
beslutninger fra mødet  

Tjek – alle var enige i essensen af referatets ordlyd! 

Med venlig hilsen  

Andreas Hundebøll  
 

 
 


